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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben
Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 94/2018. (V. 22.) Korm. rendelet 92.§ 11.
pontja szerinti feladatkörében eljáró Dr. Kásler Miklós Emberi Erőforrások Minisztériumát
vezető miniszterhez,

,,Mi lett a kistelepülésen éló1c CSOK-jával? 

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Még július 24-én jelentette be a Miniszterelnökséget vezető miniszter egy kormányinfón, a
Magyar falvak program indulásának bejelentésekor, hogy több CSOK-ot kaphatnak a
kistelepüléseken építkezők.
Az ötezer fönél kisebb településeken növekedni fog a jövőben a családi otthonteremtési
kedvezmény összege, s az említett körbe tartozó településeken lévő használt ingatlanok
felújításához igénybe vehető támogatásnál is jelentős növelést tervez a kormány - közölte
Gulyás Gergely.
Akkor arról beszéltek, hogy két részre osztanák az 5000 fő alatti településeket: azokra, ahol a
népességfogyás meghaladta az országos átlagot és azokra, ahol az átlagnál kevésbé romlik a
demográfiai helyzet. Lesznek olyan programok, melyek csak az előbbi kör számára lesznek
elérhetők, mások pedig minden településre vonatkoznak majd, de az nem derült, hogy a CSOK
összegének bejelentett emelése melyik kategóriába tartozik majd.
Az érintett jogszabályokban nem találni ezen elképzelések megvalósulását. Most, hogy újabb
bejelentések hangzottak el a CSOK bővítésére vonatkozóan (a kétgyermekes családokra is
kiterjesztik a 10 millió forintos kedvezményes kamattámogatású kölcsönt, a
háromgyermekeseknél pedig a kölcsönfelvétel lehetőségét 15 millió forintra emelik meg), talán
gondolhatnának a kistelepülésen élők számára beígért támogatására is.
Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat:

• Mi lett a kistelepülésen élők CSOK-jával?
• Mikor lesz bármi a nyáron bejelentett ígéretekből?

Várom megtisztelő és teljes körű válaszát! (? 
Budapest, 2018. október 25. ~


